

WIJ **W**ILLEM **A**ALEXANDER,
BIJ DE GRATIE GODS,
KONING DER NEDERLANDEN,
PRINS VAN ORANJE-NASSAU,
ENZ. ENZ. ENZ.

Ontwerpbesluit van
tot wijziging van het Besluit kinderopvangtoeslag in verband met de indexatie per 1
januari 2027 van de toetsingsinkomens en de maximum uurprijzen en een verhoging
van de toeslagpercentages

[KetenID W GK028665]

Op de voordracht van de Staatssecretaris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid van
PM, nr. 2026-0000016586, gedaan mede namens de Staatssecretaris van Financiën;

Gelet op de artikelen 1.7, derde lid, 1.8, eerste lid, en 1.9, eerste lid, van de Wet
kinderopvang;

De Afdeling advisering van de Raad van State gehoord (**advies van datum, nr.**);

Gezien het nader rapport van de Staatssecretaris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid
van **PM**, nr. **PM**, uitgebracht mede namens de Staatssecretaris van Financiën;

HEBBEN GOEDGEVONDEN EN VERSTAAN:

ARTIKEL I

Het Besluit kinderopvangtoeslag wordt als volgt gewijzigd:

A

Artikel 4, eerste lid, wordt als volgt gewijzigd:

1. In onderdeel a wordt "€ 11,23" vervangen door "€ PM".
2. In onderdeel b wordt "€ 9,98" vervangen door "€ PM".
3. In onderdeel c wordt "€ 8,49" vervangen door "€ PM".

B

In artikel 8, derde lid, wordt "€ 165.658" vervangen door "€ 187.802" en wordt "36,5
procent" vervangen door "42,9 procent".

C

In artikel 8a, eerste lid, onderdeel b, wordt, onder vernummering van subonderdelen 3°
tot en met 5° tot 4° tot en met 6°, een subonderdeel ingevoegd, luidende:

3°. een traject volgt gericht op promotie of anderszins onderzoek verricht aan een instelling of academisch ziekenhuis als bedoeld in artikel 1.6, eerste lid, onderdeel m, van de wet;

D

Bijlage I. behorende bij artikel 6 van het Besluit kinderopvangtoeslag wordt vervangen door de bijlage behorende bij dit besluit.

ARTIKEL II

Dit besluit treedt in werking met ingang van 1 januari 2027, met uitzondering van onderdeel C, dat in werking treedt op het tijdstip waarop artikel I, onderdeel A, onder 2, van de wet van **PM** tot wijziging van de Wet kinderopvang in verband met de verbetering van enkele bepalingen op het terrein van kinderopvangtoeslag (Stb. **PM**) in werking treedt.

Lasten en bevelen dat dit besluit met de daarbij behorende nota van toelichting in het Staatsblad zal worden geplaatst.

De Staatssecretaris van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid,

J.N.J Nobel

De Staatssecretaris van
Financiën,

S.Th.P.H. Palmen - Schlangen

Bijlage, behorende bij artikel I, onderdeel D

Bijlage I, behorende bij artikel 6 van het Besluit kinderopvangtoeslag

Kinderopvangtoeslagtabel 2027

Toetsingsinkomen 2027		Vergoedingspercentage 2027	
vanaf	tot en met	1e kind	volgend kind
€ 0	€ 25.026	96,0%	96,0%
€ 25.027	€ 26.691	96,0%	96,0%
€ 26.692	€ 28.356	96,0%	96,0%
€ 28.357	€ 30.025	96,0%	96,0%
€ 30.026	€ 31.689	96,0%	96,0%
€ 31.690	€ 33.357	96,0%	96,0%
€ 33.358	€ 35.022	96,0%	96,0%
€ 35.023	€ 36.685	96,0%	96,0%
€ 36.686	€ 38.477	96,0%	96,0%
€ 38.478	€ 40.265	96,0%	96,0%
€ 40.266	€ 42.059	96,0%	96,0%
€ 42.060	€ 43.849	96,0%	96,0%
€ 43.850	€ 45.645	96,0%	96,0%
€ 45.646	€ 47.438	96,0%	96,0%
€ 47.439	€ 49.272	96,0%	96,0%
€ 49.273	€ 51.108	96,0%	96,0%
€ 51.109	€ 52.947	96,0%	96,0%
€ 52.948	€ 54.783	96,0%	96,0%
€ 54.784	€ 56.624	96,0%	96,0%
€ 56.625	€ 58.460	96,0%	96,0%
€ 58.461	€ 60.296	96,0%	96,0%
€ 60.297	€ 62.133	96,0%	96,0%
€ 62.134	€ 64.142	96,0%	96,0%
€ 64.143	€ 68.080	96,0%	96,0%
€ 68.081	€ 72.015	96,0%	96,0%
€ 72.016	€ 75.952	96,0%	96,0%
€ 75.953	€ 79.893	96,0%	96,0%
€ 79.894	€ 83.827	96,0%	96,0%
€ 83.828	€ 87.767	96,0%	96,0%
€ 87.768	€ 91.703	93,7%	96,0%
€ 91.704	€ 95.641	91,4%	95,8%
€ 95.642	€ 99.579	89,2%	95,1%
€ 99.580	€ 103.515	86,8%	94,5%
€ 103.516	€ 107.458	84,6%	94,1%

€ 107.459	€ 111.394	82,1%	93,8%
€ 111.395	€ 115.330	79,8%	93,1%
€ 115.331	€ 119.268	77,6%	92,7%
€ 119.269	€ 123.281	75,2%	92,2%
€ 123.282	€ 127.317	73,1%	91,5%
€ 127.318	€ 131.348	71,0%	91,0%
€ 131.349	€ 135.380	68,9%	90,6%
€ 135.381	€ 139.410	66,7%	90,3%
€ 139.411	€ 143.445	64,8%	89,6%
€ 143.446	€ 147.478	62,9%	89,0%
€ 147.479	€ 151.512	61,0%	88,6%
€ 151.513	€ 155.540	59,0%	88,0%
€ 155.541	€ 159.572	57,0%	87,6%
€ 159.573	€ 163.608	55,0%	86,9%
€ 163.609	€ 167.638	53,0%	86,3%
€ 167.639	€ 171.670	51,0%	85,3%
€ 171.671	€ 175.702	49,0%	85,0%
€ 175.703	€ 179.736	47,0%	84,2%
€ 179.737	€ 183.772	45,0%	83,3%
€ 183.773	€ 187.801	43,0%	82,7%
€ 187.802	€ 191.834	42,9%	81,8%
€ 191.835	€ 195.863	42,9%	81,3%
€ 195.864	€ 199.898	42,9%	80,5%
€ 199.899	€ 203.932	42,9%	79,8%
€ 203.933	€ 207.966	42,9%	79,1%
€ 207.967	€ 211.997	42,9%	78,1%
€ 211.998	€ 216.025	42,9%	77,6%
€ 216.026	€ 220.061	42,9%	76,9%
€ 220.062	€ 224.092	42,9%	76,1%
€ 224.093	€ 228.125	42,9%	75,4%
€ 228.126	€ 232.158	42,9%	74,8%
€ 232.159	€ 236.188	42,9%	74,0%
€ 236.189	€ 240.222	42,9%	73,2%
€ 240.223	€ 244.253	42,9%	72,7%
€ 244.254	en hoger	42,9%	71,8%